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Datum | tid 2024-08-24| 09.30 – 11.30 | Möte sammankallat av Lars Rydstedt  

Plats: Digitalt   

Närvarande styrelsemedlemmar 

Lars Rydstedt, Jyrki Vouti, Charlott Jonsson, Göran Hagman, Christian Janson, Roger 

Lindström, Anneli Ylinen, Henrik Parkkila, Daniel Ranveg, Mikael Tranberg, Jenny 

Häggström (deltog digitalt), Tomas Åslund (suppleant 1), Bo Engholm (suppleant 2), 

Maria Anspach (suppleant 3) och Lena Lindström (adj). 

Punkt 

1. Styrelsemötet öppnas 

Lars Rydstedt hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

 

2. Anmälan/val av sekreterare 

Till sekreterare för mötet utsågs Tomas Åslund. 

 

3. Val av två justerare att jämte ordförande justera protokollet 

Till att justera dagens mötesprotokoll utsågs Charlott Jonsson och Henrik 

Parkkila. 

 

4. Närvarokontroll 

Samtliga styrelseledamöter närvarande. 

 

5. Anmälan av övriga frågor som kan medföra justering i dagordningen 

Inga övriga frågor anmäldes till dagordningen. 

 

6. Godkännande av dagordningen  

Dagordningen godkändes. 
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7. Godkännande av föregående protokoll och gamla ärenden  

Föregående mötesprotokoll beslutspunkter gicks igenom därefter godkändes 

mötesprotokollet. Inga gamla ärenden fanns. 

 

8. Rapport från AU och fastställande av AU:s beslut  

Inga ärenden fanns. 

 

9. Ekonomisk rapport  

SDK uppvisar en stabil ekonomi. Inga avvikelser utan ett normalt flöde 

konstateras. Beslutades att bifalla Gävleborgs DK:s hemställan om bidrag om 

6000:- avseende genomförd ungdomsjakt. 

 

10. Kommittéernas behov av CS-beslut 

Dreverdatakommittén: Offert från Stövarklubben avseende betallösning i 

dreverdata har ännu inte inkommit varvid frågan bordläggs till kommande 

styrelsemöte. 

 

PR & Kommunikationskommittén: Henrik Parkkila informerade om ett på 

börjat samarbete med Tomas Ekberg, Dianas Stigar, om ett sponsoravtal. 

Beslutades att kommittén får i uppdrag att fortsätta sitt påbörjade samarbete. 

 

11. Verkstad enligt särskilt dokument 

Se separat bilaga. 

 

12. Avtal med Natlink AB (Tracker) 

Ordförande informerade om att avtal tecknats. Avtalets giltighetstid 2024-07-01 

– 2025-06-30. Utvärdering av effekterna med avtalet kommer att ske under 

våren 2025. Information avseende innehållet i avtalet har lämnats vid 

ordföranderåd. 

 

13. Meddelanden från SKK mm 

SKK jakthundskommitté informationsträff den 9 september. Beslutades att Lars 

Rydstedt, Göran Hagman, Roger Lindström och Jyrki Vouti deltar.  
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14. Diskussioner 

Tillsyn Norrbottens DK. Charlott Jonsson informerade innehållet från de möte 

som hon, Lena Lindström och Maria Anspach genomfört med styrelsen vid 

Norrbottens DK. Mötet upplevdes positivt och en fortsättning planeras med ett 

nytt möte under hösten. Även ett möte med Norrbottens DK:s valberedning ska 

planeras in. 

 

15. Övriga frågor att ta upp till diskussion som uppkommit under mötet 

Inga, 

 

16. Nästa möte 

Torsdag 26 september kl 18.30. Digitalt möte. 

 

17. Mötet avslutas 

Då inga fler frågor fanns tackade ordföranden styrelsen och avslutade mötet. 

 

 

 

 

Tomas Åslund   Lars Rydstedt 

Sekreterare   Ordförande 

 

 

Charlott Jonsson   Henrik Parkkila 

Justerare   Justerare 
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 Bilaga till styrelsemötesprotokoll 2024-08-24—25  

 

 

 

I samband med styrelsemötet så arbetade CS med ”verkstad”. Ett antal frågor som 
uppkommit, beretts och som föredrogs under ”verkstaden” mynnade ut i ett antal beslut 
enligt nedan.  
 
 
 
 
 

VERKSTAD 
 

• Ordföranden Lars Rydstedt får i uppdrag, efter föredragning, att formulera Svenska 
Dreverklubbens ståndpunkt vad avser vargfrågan i landet. Målet är att skrivelsen ska 
presenteras för Svenska Dreverklubbens (SDK) medlemmar i närtid.  

 
• Henrik Parkkila och PR & kommunikationskommittén får i uppdrag att arbeta fram 

förslag över samarbetsavtal med olika aktörer som kan bidra till medlemsförmåner 
samt ge SDK intäkter. Ex på samarbetspartner kan vara någon veterinär 
organisation, försäkringsbolag mm. Ambitionen är att kunna teckna ca 10 
samarbetsavtal.  

 
• Christian Jansson får i uppdrag att bereda SDK:s svar avseende framtidsberedningen 

”Dreverjakt 2040”. Hur ser det ut med dreverjakt om 15 år?  
 

• Tomas Åslund får i uppdrag att bilda en arbetsgrupp vars syfte är att utreda 
årsbokens framtid. Finns det andra alternativ mm? Kostnaderna för boken överstiger 
numera 500 000 kronor.  

 
• Lars Rydstedt får i uppdrag att samordna SDK:s bidragsansökningar ur 

viltvårdsfonden. Diskuterades olika verksamheter som skulle kunna finansieras 
genom bidrag ur denna fond.  

 
• Lars Rydstedt får i uppdrag att ansvara för ny avtalsförhandling avseende GPS-

pejlar.  
 

• Charlott Jonsson får i uppdrag att arbeta vidare med planeringen inför 
avelskonferensen 2025.  

 
• Roger Lindström och Regelkommittén får i uppdrag att arbeta vidare med 

championatsregler 2026 och framåt.  
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• Lars Rydstedt och övriga styrelseledamöter får i uppdrag att arbeta med utgåvan av 

jubileumstidningen vars mål är att utkomma under december 2024.  
 

• Göran Hagman får i uppdrag att revidera checklistan för CS-representation vid 
mästerskap.  

 
• Henrik Parkkila får i uppdrag att genomföra en utbildningsinsats vad avser Reduca, 

digitala tjänster för styrelsearbete, för CS styrelseledamöter. 
 

• Jakt & Utställningskommittén får i uppdrag att planera för en exteriör 
domarkonferens.  

 
• Dialog avseende rekommendation för att hålla kostnader nere för arrangerande 

klubbar vid två dagars utställningar. Stora kostnader i samband med att färre hundar 
ställs ut. Dialog i ärendet. Upp till lokalklubbarna att avgöra. Frågan bordlades för 
närvarande.  

 
• Utökat samarbete med Norges och Finlands dreverklubbar. Frågan ska beredas i 

närtid och kommer aktualiseras i samband med nordiska mästerskapet  
 

• Christian Jansson och Roger Lindström får i uppdrag att ombesörja offerter 
avseende tält/monter samt utrustning vid mässor. Tält som lokalklubbar kan få låna 
vid olika event.  

 
• RAS. Dialog avseende förkortningar i kritiker vid utställningar. Dialogen utmynnade i 

att tydliggöra i annonseringen. Information till lokalklubbarna att 
utställningskritikerna inte får förkortas förutom vedertagna förkortningar som mkt, 
ngt, ngn, utm och ua. Gällande RAS och rekommendationen att bara använda 
meriterad hund i avel som enligt RAS bör ha som lägst 2:a drevprov och VG i 
förhållande till riktlinjerna för handhundsannonsering, fick avelskommittén i 
uppdrag att se över regelverket för handhundsannonsering.  

 
• Dreverdata. Charlott Jonsson och Lars Rydstedt informerade om nuläget vad avser 

dreverdata och utvecklingen som sker.  
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